
                  

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 
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ZAPISNIK 
SA 28. SJEDNICE VMO PAŠAC 

 
28. sjednica VMO Pašac održana je 31.03.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pašac, Balde Fućka 39. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Alen Kregar, predsjednik VMO 
- Toni Staver, zamjenik predsjednika VMO 
- Danijela Čargonja, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    --                               
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Danijel Fućak, član VMO 
- Ladislav Fućak, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice VMO Pašac: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Male komunalne akcije za 2023. godinu – obavijest 
2. Tekuća komunalna problematika  
3. Razno 

 
 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 



 

AD 1  
Tajnica je obavijestila prisutne da Grad Rijeka - Odjel za gradsku samoupravu i upravu - 
Direkcija za mjesnu samoupravu obavještava građane da se u Odjelu za gradsku 
samoupravu i upravu te u sjedištima mjesnih odbora od 28. ožujka do 15. travnja 2022. 
godine zaprimaju prijedlozi za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture (Male 
komunalne akcije) za 2023. godinu. Prijedlozi za uređenje i održavanje objekata komunalne 
infrastrukture mogu se dostavljati osobno, poštom, e-mailom u sjedište mjesnog odbora. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD2 
 

 Tajnica je obavijestila prisutne da je saniran prekop u Ulici Pašac kod kbr. 78 i da je 
sanirana oštećena autobusna čekaona na početku Ulice Balde Fućka. 

 

 G. Vrbos je Vijeću dostavio mail u kojim traži asfaltiranje izlaznog podesta 
na autobusnoj stanici u Ulici Balde Fućka preko puta Doma Pašac. G. 
Vrbosu je odgovoreno da je to mali komunalni zahvat planiran za 2022. 
godinu i da će se odraditi do kraja ove godine. 
 

Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
AD3 
RAZNO 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave.  
 

 
 
 

  

Sjednica je završila u 19:00 sati. 

 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
 

 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Kristina Dumić Červar 

 
 

Predsjednik VMO Pašac: 
Alen Kregar 

 


